
BT101蓝牙立体声耳机蓝牙立体声耳机蓝牙立体声耳机蓝牙立体声耳机 

Manual of stereo bluetooth headphone 

 

产品说明产品说明产品说明产品说明： 

Product Description: 

本产品使用 40mm高保真喇叭立体声输出，音色优美，功率强劲，特别适合喜欢 DJ的

朋友使用（警告警告警告警告：：：：长时间大音量使用耳机可能会对听力造成损害长时间大音量使用耳机可能会对听力造成损害长时间大音量使用耳机可能会对听力造成损害长时间大音量使用耳机可能会对听力造成损害，，，，请使用合理的音量请使用合理的音量请使用合理的音量请使用合理的音量）。产

品外观设计符合人体工程学，搭配高品质耳棉，佩戴舒适，携带方便，潮流时尚。 

 

The ergonomic design with high quality headphones cotton makes it fashionable, comfortable 

wearing,and portable. It utilizes 40mm high-fidelity stereo speaker output, beautiful timbre and 

strong power are especially suitable for DJ enthusiast. (Warning: over long use of headphones at 

high volume may cause hearing damage, please use the reasonable volume). 

 

本产品为低能耗机型本产品为低能耗机型本产品为低能耗机型本产品为低能耗机型，音乐连续播放时间为 10小时，供电系统采用可反复充放电的锂

电池，使用成本极低。 

 

This product is a low energy consumption model, and the MP3 continuous playing time is 10 

hours. Its power supply system used repeatedly rechargeable lithium battery, which would be 

economical for you. 

 

本产品充电使用 mini 5P USB线，线材为易耗品，不在免费保修范围，购机后使用过程

中如有损坏，可另购 mini 5P USB线代用。 

 

The data wire of mini 5P USB is a consumptive product, which not under the warranty for 

free. If there is any damage of the data wire after using it,any other mini 5P USB data wire can be 

replaced . 

 

如果您有其它个性化需求，请联系我们的商务人员。 

 

Please contact our salesman if you have any other special demands. 

 



 

使用说明使用说明使用说明使用说明： 

Instruction 

 

充电充电充电充电：注意注意注意注意：：：：充电前充电前充电前充电前，，，，请把电源开关请把电源开关请把电源开关请把电源开关““““OFF  ON””””键拔向键拔向键拔向键拔向 OFF 的位置的位置的位置的位置，本机可直接

用电脑 USB线连接到本机进行充电，或使用输出为 USB mini 5P接口的充电器充电，充电

电压为 5V，电流为 300~500mA ，充电时间约为 4 小时，充电过程红灯亮起，充满后红灯

熄灭。（警告警告警告警告：：：：电压过高或电流过大电压过高或电流过大电压过高或电流过大电压过高或电流过大，，，，充电时间过长充电时间过长充电时间过长充电时间过长，，，，会损坏本机或带来安全隐患会损坏本机或带来安全隐患会损坏本机或带来安全隐患会损坏本机或带来安全隐患） 

 

Charging:Attention:before charging, turn the power switch " " to the OFF 

position,this item can be directly connected to the computer USB cable for charging or with the 

charger which has an interface for Mini 5 P USB,under the charging voltage is 5V, electricity 

current is 300-500mA for 4 hours. The red light turns on when charging, and turns off when 

charged over.  (Warning: high voltage or high electricity current might cause damage and risk) 

 

 

开机开机开机开机：电源开关“OFF  ON”键拔向 ON 的位置。 

Power on: Set Power Switch"OFF ON" to ON position 

 

关机关机关机关机：电源开关“OFF  ON”键拔向 OFF 的位置。 

Power off: Set power switch "OFF ON" to OFF position. 

 

连接蓝牙设备连接蓝牙设备连接蓝牙设备连接蓝牙设备：电源开关“OFF  ON”键拔向 ON 的位置，蓝牙耳机自动连接以前配

对的蓝牙设备，如在信号范围内搜索不到配对过的蓝牙设备，自动切换到等待配对状态，在

手机，电脑等设备的搜索列表中选中 BT101蓝牙耳机选配对，密码为“0000”，配对完成后，

选“连接”，连接完成后即可使用蓝牙耳机。 

Connecting BT devices: Set power switch "OFF ON" to ON position, the bluetooth 

headphone automatically connect the devices which matched before, if no matched devices be 

found, then the headphone will be waiting for match. Make a match of connecting to BT 

headphone from the search list of your PC or cell phone , combination is "0000", It will be 



available to use after clicking the options of "connecting"  

 

播放播放播放播放/暂停暂停暂停暂停：：：：在播放状态下按“ ”键，歌曲暂停播放；在暂停状态下按“ ”键，

歌曲继续播放。 

 

Play/Pause: Press the button of “ ” in play mode, the songs will be pause, press the button of 

“ ” in pause mode, the songs will keep playing. 

 

进一首进一首进一首进一首：按下“ ”键后释放按键，歌曲跳到后一曲。 

Next song : Press " " to next song. 

 

退一首退一首退一首退一首：按下“ ”键后释放按键，歌曲跳到前一曲。 

Previous song: Press " " to previous song 

音量加大音量加大音量加大音量加大：长按“ + ”键不放，音量逐步增加，调整合适后，释放按键。 

Volume up: Long press the button of "+",the volume is going to turn up step by step ,then 

releasing the button after adjusting to the suitable volume. 

 

音量减小音量减小音量减小音量减小：长按“ - ”键不放，音量逐步减小，调整合适后，释放按键。 

 

Volume down: Long press the button of " ",the volume is going to turn down step by 

step, then releasing the button after adjusting to the suitable volume. 

 

接听接听接听接听/挂断挂断挂断挂断：与手机配对后，来电时，如正在播放音乐，蓝牙会自动中断音乐，接通手

机震铃声，短按“ ”键接听，主动结束通话时，短按“ ”键挂机，挂机后继续播放音

乐。 

 Answer/ Hang up: After matching to cell phone, if a phone call comes in while you are listening 

to the music, it would get paused and ringing up of the phone call. Press button of " " to answer 

it and hang up it if you press it again. Music keep running after such operation. 

 

有线耳机模式有线耳机模式有线耳机模式有线耳机模式：：：：使用本模式前，请把电源开关“OFF  ON”键拔向 OFF 的位置，蓝牙

耳机处于关机状态，把选配件的音频连接线的 3.5插头一头接到蓝牙耳机的 3.5插座，另一

面连接音乐播放机或电脑声卡的 LINE OUT 接口，连接完成后，可以把蓝牙耳机当普通的

有线耳机使用。 

 

Wired Headphone function: Turn the power switch "OFF ON" to " OFF", bluetooth function will 

be off, insert the audio connecting line into the headphone and audio devices, it will perform like a 

wired headphone. 

 

以上资料仅供参考，产品在不断改进中，如有变更，恕不另行通知，下单前，请与商务

人员核对实物功能，谢谢。 



 

The above information are all just for your reference, amendments and updates 

always along with new product. It would not be able to tell one by one if there is any 

updates came out. Therefore, confirmed all the details with our sales before placed the 

order. Thank you. 

 

 

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 

could void the user’s authority to operate the equipment. 

 

  

 

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 

device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide 

reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 

equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed 

and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 

communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 

particular installation. 

 

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which 

can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 

correct the interference by one or more of the following measures: 

 

-- Reorient or relocate the receiving antenna. 

 

-- Increase the separation between the equipment and receiver. 

 

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 

receiver is connected. 

 

--Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device 
must accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation. 

 


